

THE CANADIAN HYDROGRAPHIC ASSOCIATION



Bulletin 25, Edition 2022-2, April 12 2022

(Un texte en français suit)

CHC2022 - Registration Offer for Canadian Hydrographic Association Members

Dear CHA Member,

The CHA Board of Directors would like to provide free registration to CHC2022 for up to four of our members. The following criteria will be applied to select successful submissions:

- CHA members in good standing
- Members who do not necessarily have sponsorship from their employer or another organization
- A brief description (200 words or less) of why the member would like to be considered for this benefit
- Received by 29 April 2022
- Should acceptable submissions be received that exceed the number of registrations available, the member's name shall be drawn randomly.

Following the conference, the successful members will be asked to provide a brief summary of their experience at CHC2022, to be posted on the CHA website.

If you would like to seek this opportunity, please send your submission to dalednicholson@gmail.ca cc karen.cove@teledyne.ca

Thank you for your interest and good luck!

Board of Directors
Canadian Hydrographic Association

/rs

L'ASSOCIATION CANADIENNE D'HYDROGRAPHIE



Bulletin 25, édition 2022-2, 12 avril 2022

CHC2022 – Offre d'inscription pour les membres de l'association Canadienne d'hydrographie

Cher membre de l'ACH,

Le conseil d'administration aimerait offrir une inscription gratuite à CHC2022 pour un maximum de quatre de nos membres. Les critères suivants seront appliqués pour sélectionner les soumissions retenues:

- Membre en règle de l'ACH
- Membres qui n'ont pas nécessairement le parrainage de leur employeur ou d'une autre organisation
- Une brève description (200 mots ou moins) de la raison pour laquelle le membre souhaite être considéré pour cet avantage
- Reçu avant le 29 avril 2022
- Si des soumissions acceptables sont reçues et dépassent le nombre d'inscriptions disponibles, le nom du membre sera tiré au sort

À la suite de la conférence, les membres retenus seront invités à fournir un bref résumé de leur expérience au CHC2022 qui sera affiché sur le site Web de l'ACH.

Si vous souhaitez saisir cette opportunité, veuillez envoyer votre candidature à :
dalednicholson@gmail.ca cc karen.cove@teledyne.ca

Merci pour votre intérêt et bonne chance!

Conseil d'administration
Association Canadienne d'hydrographie

/rs